
RAZVOJ KRAJEVNIH SKUPNOSTI

Vezi v širino in navzgor
»Delegati vs&h treh zborov so sprejeli ugotovitve in

stališča o samoupravnem razvoju krajevnih skupno-
sti, gradivo za zasedanje skupščine SR Slovenije, ki
bo 16. marca.« - Takšna zabeležka zzasedanja zbo-
rov skupščine občine Ljubljana Center bi bila vseka-
kor pomanjkljiva, še posebe/ zato, ker je potekala v
naši občini o tem gradivu zelo temeljita razprava.
Razumljivo, da je bilo razprav največ v krajevnih
skupnostih, kjer so skoraj povsod sedli skupaj dele-
gati za zbor krajevnih skupnosti ter člani sveta KS in
predsedstva SZDL. Skoraj v vseh KS so razpravljali v
tej »postavi« in prav/e, da bi takšno metodo politič-
nega dela v prihodnje večkrat ponovili.

Že ob programiranju skup-
ščinskega dela so se delegati
odločili, da to pomembno te-
mo vključijo v letošnji pro-
gram ter da o nadaljnjem sa-
moupravnem razvoju KS
spregovore tudi vse družbe-
nopolitične organizacije. Obe-
nem so hoteli v občini pripe-
Ijati razprave v takšen tok, da
bodo lahko s stališči in usme-
ritvami ter ugotovitvami
skupščine občine nastopili
kot konferenca delegacij za
zasedanja zborov skupščine
SR Slovenije 16. marca. Lah-
ko rečemo, da jim je to uspelo
in komisija za razvoj KS pri
skupščini občine Ljubljana
Center bo oblikovala ustrezno
vsebino za razpravo naših de-
legacij v zboru občin in zboru
združenega dela skupščine
SR Slovenije.

Na osnovi temeljnih ugoto-
vitev iz razprav v vseh KS in
iz razprav v vseh DPO je pred-
sedstvo OK SZDL na svoji
zadnji seji sprejelo ugotovitve
in stališča o nadaljnjem razvo-

ju KS naše občine. Omenjena
stališča so dobila vso podporo
tudi med delegati občinske
skupščine in prav je, da pred-
stavimo nekatere poudarke iz
obsežnega gradiva pred-
sedstva OK SZDL, iz gradiva,
ki usmerja politične in sa-
moupravne aktivnosti.

• V krajevnih skupnostih
bomo dosledneje uveljavljali
vlogo skupščin KS ter zborov
delovnih ljudi in občanov.

• Vse krajevne skupnosti
naj za nadaljnje uveljavljanje
funkcije temeljnih delegacij
sprejmejo posebne akcijske
programe.

• Zagotoviti moramo večjo
povezanost delegacij in dele-
gatov z delegatsko bazo ter z
organi in ustreznimi telesi v
KS (npr. z ustreznimi komisi-
jami pri svetih KS).

• Redneje moramo v KS
spremljati delo delegacij, s
tem, da bi v vsaki KS vsaj
enkrat na leto na skupni seji
vodstev DPO in delegacij
obravnavali problematiko de-
lovanja delegacij.

• Permanentno mora po-
stati družbenopolitično izo-
braževanje delegatov.

• Pri pripravi razvojnih na-
črtov bi moralo biti več sode-
lovanja krajevnih dejavnikov
in izvršnega sveta ter njego-
vih strokovnih služb, SIS in
posameznih TOZD. Čimprei
je treba pričeti s pripravami
na oblikovanje programov ra-
zvoja za naslednje srednjeroč-
no obdobje.

• Proračunska sredstva
občine morajo, ob znanih pro-
blemih sofinanciranja dejav-

nosti DPO, še vnaprej zago-
tavljati nemoteno delovanje
samoupravnega delegatskega
sistema v KS.

• V vseh KS moramo do-
sledneje razvijati sekcijsko
delo ter več pozornosti name-
njati uveljavljanju hišne sa-
mouprave oz. samoupravne-
mu organiziranju stanoval-
cev.

• Organiziranju DPO, še
posebej SZDL in ZK, je treba
v nadaljnjem samoupravnem
razvoju KS nameniti vso po-
zornost (uveljaviti terenske
odbore SZDL, svete ZK in ak-
tive ter zbore komunistov,
koordinacijske odbore sindi-
kata ter frontno delovanje
osnovnih organizacij ZSMS).

• Tudi občinski upravni
organi bodo morali v še večji
meri prilagajati metode svoje-
ga dela potrebam in inter-
esom delovnih ljudi in obča-
nov v KS. Upravni organi naj
z vsem razumevanjem obrav-
navajo pobude iz KS ter se
čimprej in argumentirano od-
zivajo na vprašanja in pobude
iz KS. Ni sprejerrdjiva praksa,
da se vedno več zadev uprav-
nega in strokovnega značaja
prenaša na KS ter da občinski
upravni organi nudijo KS pre-
malo strokovne pomoči.

• Čimprej je treba, v skla-
du z zakonom o združenem
delu, urediti odprta vprašanja
položaja zaposlenih v KS.

• Pospešiti je treba akcijo
noveliranja statutov KS kot
tudi še naprej razvijati vlogo
potrošniških svetov.

Ob vseh problemih delova-
nja krajevnih skupnosti je v
gradivu posebej omenjena še
problematika kadrov. S tem v
zvezi so se delegati vseh zbo-
rov kot tudi člani vseh orga-
nov DPO v naši občini zavze-
li, da je treba stalnemu ka-
drovskemu obnavljanju in
širjenju kroga aktivnih kraja-
nov namenjati še posebno po-
zornost, predvsem v času, ko
smo pred volitvami v samou-
pravne organe KS in pred vo-
litvami v vse organe SZDL v
KS in občini.

Č. G.


